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_________________________________________________________________________________ 
 
Op 23 juni ontvingen wij vragen van de PvdA op basis van art. 40 van het RvO inzake Sjors 
Sportief/Creatief.  Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met de daarbij behorende 
antwoorden: 
 

1. Heeft Sjors Sportief/Creatief volgens u een meerwaarde voor de basisschoolleerlingen  in 
Goirle en Riel  ?  
Ja. Dat is ook de reden dat wij in voorgaande jaren subsidie hebben verleend aan Sjors 
Sportief/Creatief.  

 
2. Denkt u dat onze (sport)verenigingen en culturele organisaties voordeel hebben van het 

project ?  
Ja. Zie ons antwoord onder vraag 1. In de Goôlse Gids zijn alle sportverenigingen digitaal te 
vinden. De buurtsportcoach gaat dit aanbod ook actief onder de aandacht brengen van alle 
kinderen in het primair onderwijs. Door Corona is dat dit jaar nog niet gedaan. 

 
3. Waarom maakt de wethouder geen gebruik van dit gratis aanbod ? 

Zoals u weet, heeft de gemeenteraad in het kader van de bezuinigingen besloten om vanaf 2020 
geen subsidiebudget meer beschikbaar te stellen voor Sjors Sportief/Creatief. Het aanbod om 
gratis nog 1 jaar Sjors Sportief/Creatief te doen, schept de morele verplichting om hier vanaf 
volgend jaar betaald mee door te gaan. Aangezien wij hiervoor geen middelen meer hebben, is 
het niet behoorlijk om van het gratis aanbod gebruik te maken.  

 
4. Is de wethouder bereid om alsnog van het aanbod gebruik te maken ?  

Nee.  
 
_________________________________________________________________________________ 


